
FAU-møte nr 1, skoleåret 2021-22 

Fellesrommet på Samnanger Barneskule 2/11-2021, kl 17:30-19:00 

Møteleder:  Øyvind Østerås 
Referent:  Eli Kristin Berge 
Inviterte:  Foreldrekontakter ved Samnanger Barneskule + rektor og 
avdelingsleiarar Inge Aasgaard og Trond Sandvik 

Agenda: 
2021/22–01 

2021/22-02 

2021/22-03 

2021/22-04 

Godkjenning av innkalling 
Ingen innkomne saker meldt 

Valg: 

Leder (Øyvind Østerås) og sekretær (Marte Øien) står på 
valg. Funksjonene velges for to år. 
Representanter til Samarbeidsutvalg og 
Skolemiljøutvalget skal velges. 
Nestleder (Elisabeth Steinsland) ble valgt for to år i fjor og 
skal sitte et år til. 

Resultat av val: 

FAU:  
Leder: Øyvind Østerås (2 år) 
Nestleder: Elisabeth N Steinsland (1 år att) 
Sekretær: Åsne Naalsund Aldal (2 år) 

SMU/SU: Øyvind Østerås, Elisabeth N Steinsland og Åsne 
Naalsund Aldal 

Kontaktinformasjon til FAU 

Kontroll av kontaktinformasjon til FAU-representantene 
To rettingar på epostlista: Andre Skaar og Elisabeth N 
Steinsland.  
(Oppdatert: Dei er no retta.) 

Informasjon av rektor, avdelingsleiarar 

Det ligger mye informasjon på hjemmesiden. 
www.minskole.no/samnanger Kom med innspill til hva som 
bør ligge der. Ønsker tilbakemeldinger på bruken av 
hjemmesiden til barneskulen. Husk å henvise til å søke etter 
informasjon på hjemmesiden. 

Skulen skal ha organ som FAU, SMU/SU jmfr opplæringslova 
§11-1a. Desse organa støttar skulen og er svært nyttige i

http://www.minskole.no/samnanger


ulike samanhengar som budsjett, dugnadar, få saker skildra 
etc. Skulen har gode erfaringar med denne støtta.  

FAU: Alle trinn er representert.  
(FUG er ei god rettleiingsside for foreldre) 

SMU= skulemiljøutvalet: I skolemiljøutvalet skal 
elevane, foreldrerådet, dei tilsette, skoleleiinga og 
kommunen vere representerte. Representantane frå 
foreldra og elevane skal samla vere i fleirtal. 

SU= samarbeidsutvalet ved skulen: Det sit 2 
foreldre, 2 elevar, 2 frå skuleeigar (rektor + ein til), 2 
frå dei tilsette (representant frå lærarar og representant 
frå assistentar/fagarbeidarar) 

I Samnanger er det tradisjon for å ha felles SU/SMU, og 
det vert difor vald tre FAU-representantar til SU/SMU.  

 Mange endringar – skal evaluerast etter jul.
 Varslingssak: Sett punktum. Skulen arbeider vidare med

kultur og miljøbygging på skulen.
 Me prøver ut skulelisensar dette året. Skal evaluerast

etter jul, i god tid før ev innkjøp for neste skuleår
 Lesing er eit satsingsområde – arbeider med å laga felles

leseplan for skulen.
 Foreldre skal få svara på ein foreldreundersøking,

lærarar og elevar skal og gjennomføre ei slik
undersøking. Viktig at foreldre svarar, slik at me som
skule kan ta tak i det som er viktig.

 Uteområdet – ynskje oss eit betre uteområdet – mykje
er gjort, men me ynskje meir og ein heilskapstenking
om området ( politikarar, foreldre, teknisk)

Elevrådet ved skulen som Trond Sandvik leiar: 

• Elevmedverknad (reell medverknad – innspel som er
gode og nyttige)

• Demokratiske prosessar
• Få elevane til å vera med å utvikle ein god skule for alle
• Me ynskje at elevane skal dannast mot å bli ansvarlege

individ
• At me har eit ansvar for samfunnet rundt oss

2021/22-05 Referat fra FAU-arbeidet forrige skoleår 

Dette har me fått til dei siste åra: 



 Få fleire timar i bassenget ved å utvida åpningstider i bassenget
(åpnar no 1.september går til ut mai)

 Har hatt ei uteskuleområde gruppa. Dei har søkt på midlar og
fått det. Fleire apparat er kjøpt inn til gleda for elevane. Ynskje
oss meir

 Budsjettprosessen for skuleåret 21/22. Med at skulen gjorde
ulike endringar fekk ein ei ramme som kunne akseperast.

2021/22-06 Arbeidsform 

Drøfta korleis FAU skal jobbe?  
Halda fram med å ha fysiske møter. Kan kalla inn til teams 
møter om det er informasjon som skal ut. Ynskje å halda fram 
med arbeidsgrupper.  
1. Uteskuleområde gruppa: Elisabeth N Steinsland, Carolin

Moss Langeland og Inger Teige-Vik
2. Trafikksikringsgruppe: Johnny Sandvik og Øystein Rosvoll

FAU medlemer representerer ein klasse, viktig at ein får 
drøfte saker med dei andre foreldrene før ein møter på eit 
FAU møte. Saker til eit FAU møte bør difor ut i god tid, slik at 
ein får høve til å få drøfta og få innspel frå dei andre foreldra i 
klassen. 



Referat FAU-møte nr 2, skoleåret 2021-22 
 
Teams 23/11-2021, kl 20:00-21:30 
 
Møteleder:  Øyvind Østerås 
Referent:  Åsne Naalsund Aldal 
Inviterte:  Foreldrekontakter ved Samnanger Barneskule + rektor 
 
 
 
 
Agenda: 
 
2021/22-07 Godkjenning av innkalling og referat 
   Rektor har sendt ut utkast til referat etter sist FAU-møte. 
 

• Ingen kommentarer til innkalling eller referat 
  
 
2021/22-08 Høyring: Skulerute for neste skuleår (2022/23) 

FAU kan uttale seg om utkast til skulerute. Utkastet skal 
legges frem for Samarbeidsutvalget (SU), og utvalget kan 
velge å uttale seg til kommunestyret. Det er SU-møte på 
torsdag 25. november. Se vedlagt utkast til skolerute.  

 
• Innspill på at det er for en del foreldre er utfordrende at SFO ikke er åpen hele uken i forkant 

av skolestart, men har stengt grunnet planleggingsdager 11. og 12. august 
• Samtidig ser en behovet for at også de tilsette ved SFO er med på planlegging i forkant av 

skolestart da de samme tilsette også deltar i undervisningen ved skolen 
• Rektor opplyst at det er krav om 6 planleggingsdager i året, og at for skoleåret 2022/23 er 

antall planleggingsdager i forkant av skolestart redusert fra 3 dager (tidligere år) til 2 dager. 
Den siste er lagt til etter skoleslutt i juni 

• Videre informerte rektor om at barnehage og skolen ikke kan ha samme planleggingsdager 
av praktiske årsaker, samt at Skyss legger føringer for skoleruten (behov for å være 
synkronisert med videregående skoler i Bergen) 

• SFO holder åpent i juleferien 2022/2023- som en prøveordning 
• Øyvind Ø. kommenterte at for månedene april, mai og juni står gammelt tekst igjen/teksten 

er ikke oppdatert med korrekte datoer 
• FAU tar skoleruten til orientering  

 
 
2021/22-09 Budsjett 2022 
FAU kan uttale seg om budsjettet. SU skal behandle budsjett 2022 på torsdag 
25. november og skal komme med en uttalelse til kommunestyret. Se forslag til 
budsjett og økonomiplan her: 
https://innsyn.sing.no/Samnanger/Innsyn/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_
detaljer&journalpostid=2021008750&  
 
 

https://innsyn.sing.no/Samnanger/Innsyn/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2021008750&
https://innsyn.sing.no/Samnanger/Innsyn/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2021008750&


• Rådmannen sitt framlegg til Budsjett 2022 og Økonomiplan 2022-2025 ble gjennomgått på 
møtet 

• Rektor informerte om at det er gjort lite endringer i økonomiplanen, tallene som ligger inne 
for årene 2022-2025 er basert på forventet elevtall i årene fremover. Nedgang i budsjetterte 
kostnader tilknyttet barneskolen henger sammen med at det ifølge dagens prognose 
forventes en nedgang i antall elever. Fremgangsmåten for å beregne kostnader er basert på 
endringen en fikk i stand i arbeidsgruppen i kommunen som ble nedsatt i forbindelse med 
budsjettprosessen 2021 (FAU hadde sekretærrolle og deltok i arbeidsgruppen). 
Arbeidsgruppen understreket viktigheten av at økonomiplanleggingen må gjøres med 
utgangspunkt i elevtall og det reelle behovet for skolen 

• Skolen har ikke blitt bedt om å gjøre store endringer eller innsparinger i årene fremover, og 
det foreligger ikke noen planer tilknyttet at barneskolen og ungdomsskolen skal slås sammen 
(1-10 skole) 

• Rektor informerte at skolen har ønsket å prioritere uteområdet samt sløydsal, men dette er 
ikke prioritert i økonomiplanen som er lagt frem. FAU ønsker å fortsette å jobbe for å 
forbedre uteområdet til skolen, og skulle helst sett at dette var prioritert som tiltak i 
økonomiplanen også 

• Rektor informerte også om at skolen ligger på plass 100 i kommunebarometeret, av totalt 
348 grunnskoler. Samnanger Barneskole har en større lærertetthet enn gjennomsnittet i 
Vestland 

• Konsekvensen av endringen i lærerutdanningen (mastergrad) skal være tatt høyde for i 
økonomiplanen som er lagt frem 

• FAU har ingen forslag til endring av fremlagt økonomiplan for årene 2022 -2025 

 
 
 
2021/22-10 Høyring: Forskrift om ordensreglement for skulane i 

Samnanger 
Dette er en høring som har blitt sendt ut på e-post. Dersom vi får utsatt fristen 
på å gi høringssvar, vil saken drøftes på FAU-møtet. Dersom vi ikke får utsatt 
fristen, vil FAU-leder sende et høringssvar mandag 22.november basert på 
diskusjonen som har gått på e-post. Se vedlagt utkast til revidert forskrift. 
Etter forskriften er godkjent, vil FAU inviteres til å uttale seg om selve 
ordensreglene ved barneskolen. 

 
• En forskrift som gjelder for hele Samnanger Kommune 
• Forskriften er revidert i år for å få inn riktige lovhenvisninger/ordlyd fra opplæringslova 
• FAU har ingen kommentarer til forskriften  
• Oppdatering av selve ordensreglene, som kommer i neste rekke, skal FAU 

gjennomgå/diskutere sammen med ansatte og ledelsen ved skolen. FAU ønsker at to av våre 
medlemmer involveres spesielt i dette arbeidet, og Janne N. (Representerer 5-7. klasse) og 
Debrom T. (representerer 1-4.) meldte seg. Disse to representantene skal informere FAU om 
arbeidet som gjøres 

 
 

2021/22-11 Idrettshall 



Det pågår mange diskusjoner om idrettshall i Samnanger. 
Hva mener FAU? Hvor bør hallen ligge? Skal FAU engasjere 
seg? 

 
• FAU bør involvere seg tilknyttet plassering for å sikre at hallen er lett tilgjengelig for våre 

elever med trygg tilkomstvei 
• Vi ønsker også å sikre at plassering av hallen klarer å ivareta et godt uteområde rundt 

barneskolen 
• FAU ønsker at det skal være mulig å bruke hallen både i skoletiden og for fritidsaktiviteter 

(inkludert kultur) 

 
 
2021/22-12 Eventuelt 

  
•  Trafikktryggingsaktiviteter 

o Kan søke om midler til slike aktiviteter, frist 1. desember 
o Skolen har tidligere år fått tilskudd til å gjennomføre sykkeldag med sikkerhet i fokus 
o SFO kan også søke om midler til for eksempel refleksvester, reflekser, spray til 

oppmåling eller lignende (ingen egenandel på søknadssummer opp til kr. 40 000) 
o Skolen v/rektor tar veldig gjerne imot gode innspill fra FAU 
o Forslag: Holdningskampanje knyttet til refleksbruk, aking i mørket eller lignende. 

Johnny ser nærmere på dette og gir innspill til søknad, og Øyvind sender evt. på 
vegne av FAU 
 

• Trafikksikkerhetsplan:  
o Rektor har ikke fått noen svar på hvor kommunen er i prosessen rundt denne planen/ 

når de ønsker at skolen/FAU skal involvere seg. Det er ønskelig at teknisk avdeling i 
kommunen skal være involvert i planleggingsarbeidet 

o Rektor tar kontakt med FAU v/Johnny når hun har mer informasjon 
o Skolen har spilt inn ønske om gatelys i veien opp til skolen flere ganger  

 



Referat FAU-møte nr 3, skoleåret 2021-22 
 
Teams, 21/3-2022, kl 20:00-21:30 
 
Møteleder:  Øyvind Østerås 
Referent:  Åsne Naalsund Aldal 
Inviterte:  Foreldrekontakter ved Samnanger Barneskule + rektor 
 
 
Agenda/referat: 
 
2021/22-13 Godkjenning av innkalling og referat fra møte #2 

Referat fra FAU-møte #2 ble sendt på e-post 28. 
november2021. 

 
• Innkalling godkjent. Som et utgangspunkt inviteres rektor alltid med på FAU 

møtene, og med det også avdelingslederne Trond og Inge. FAU gir beskjed 
dersom vi unntaksvis ønsker å lukke møte kun for foreldrerepresentanter.  

• Referat godkjent. 
 
2021/22-14 Resultat fra elevundersøkelsen, lærerundersøkelsen og 

nasjonale prøver 
 

• Rektor informerte FAU om undersøkelsene og nasjonale prøver, se vedlagt 
notat fra rektor. Noen hovedpunkter knyttet til elevundersøkelsen (for 5-7 
trinn): 

o For punktene som går på trivsel er Samnanger Barneskule enten på likt 
nivå eller over snittet for Vestland. 

o På motivasjon scorer vi litt lavere enn Vestland. 
o For punktene knyttet til hjem- skole samarbeidet spriker svarene litt, vi 

er for eksempel godt over Vestland når det kommer til «Jeg får hjelp til 
leksene mine hjemme» mens vi ligger litt under på «Hjemme viser de 
interesse for det jeg gjør på skolen». 

o For temaet arbeidsforhold og læring er de største avvikene, i negativ 
retning, når det kommer til påstandene «Det er god arbeidsro i timene» 
(3,3 mot 3,6), «Får du nok utfordringer på skolen» (3,7 mot 4,1) og 
Tenk på når du får arbeidsoppgaver på skolen som du skal gjøre på 
egen hånd. Hvor ofte klarer du oppgavene alene?» (3,5 mot 3,9). 
 

• Noen hovedpunkter knyttet til lærerundersøkelsen: 
o Det er kun et av punktene hvor svarene fra Samnanger Barneskule 

avviker mer enn 0,1 i fra resten av Vestland: «Det er god arbeidsro i 
timene». Her har vi 3,5 mot et snitt på 4. 

o Så for punktet om arbeidsro er lærerne enige med elevene at det ikke 
alltid er god nok arbeidsro, men lærerne mener at elevene får 
tilstrekkelig med utfordringer (4,3 mot et snitt på 4,4) 

o Rektor forklarer at det nok til dels er litt ulik oppfatning av hva som er 
god arbeidsro, og at prat med sidemannen kan være positivt og ikke 
kun forstyrrende. De yngste klassene lærer best med litt aktivitet, noe 
som vil medføre at det er litt uro i klassene. 

 
• Noen hovedpunkter knyttet til foreldreundersøkelse 

o Her trekker rektor frem at Samnanger ligger litt under snittet på 
påstandene som gjelder informasjon til hjemmet. 



o Skolen setter stor pris på tilbakemeldinger dersom det er noen vi 
foreldre savner av informasjon enten på hjemmesiden til skolen er 
informasjon som blir sendt ut fra skolen. 

o Se ellers vedlagt resultat fra undersøkelsen 
 
 
2021/22-15 Kjerneverdier for Samnanger barneskule 
 

• Rektor informerer om status på prosessen 
o Bakgrunnen for at en ønsker å arbeide med kjerneverdier på skolen er 

blant annet diskusjoner rundt funn på undersøkelsene samt det 
pågående arbeidet med fagfornyingen.  

o Det er viktig å få til en felles retning for hele skolen, og verdiene skal 
kunne ses igjen i praksis. 

o Det er lagt ned mye arbeid i kjerneverdiene, herunder hva en legger i 
begrepene og hva en har valgt å ikke ta med. En skal bruke tid på å få 
det ut i organisasjonen også. 

o Kjerneverdiene inneholder følgende fem punkter: 
 

 
 

• FAU hadde ingen spesielle kommentarer eller innspill knyttet til 
kjerneverdiene, utover at det ble kommentert at en bør sikre at målsettingene 
bør være målbare slik at de er mulige å evaluere. 

 
2021/22-16 Arbeidsgruppe: uteområde  
 Status fra gruppen (Elisabeth, Caroline, Inger) 
 

• FAU har samlet inn penger og er klar til å fortsette å sette i stand uteområdet. 
• Spillemidler fra 2021 står på fond til 2023 
• Skolen har nylig hatt et møte med kommunen, det skal utarbeides en 

overordnet plan for uteområdet – har kommet inn i økonomiplanen for de 
neste fire årene. Teama: universell utforming, belysning, leikeapparater etc. 
Vil bli satt i gang et eget prosjekt fra kommunen sin side, Hilde Lill Våge er 
kontaktperson.  

• Uteområdet er satt litt på vent, men vi bør se på hva som kan gjøres før en 
slik plan er satt (vedlikehold av ballbinger, innkjøp av leikeapparater som kan 
flyttes etc.). Hva kan gjøres av foreldre på dugnad. 



2021/22-17 Arbeidsgruppe: trafikksikringsgruppe 
Status fra gruppen (Johnny og Øystein) 
 

• Ikke noen aktivitet siden forrige møte 
• Skolen er tildelt kr. 15 000 til sykkelopplæring for 4. klasse i juni 
• Avtalt at rektor inviterer Jonny og Øystein til diskusjon 

 
 
2021/22-18 SFO-tilbudet neste skoleår 

1. Det er bedt om at FAU diskuterer gratis kjernetid for 
førsteklassinger fra høsten 2022. Vil dette føre til en 
økning i antallet barn på SFO? Hvordan vil skolen 
gjennomføre dette tilbudet?  
 
https://www.ks.no/fagomrader/okonomi/statsbudsjettet-
2022/budsjettavtalens-betydning-for-grunnskole-og-sfo/ 

 
https://www.samnanger.kommune.no/siteassets/skjema/sfo/sfo_pa
ameldingsskjema_2022-2023_revidert_01.02.2022.pdf 

 
• Gratis kjernetid: På søknadsskjemaet står det at 1. klasse har 12t kjernetid gratis. 

SFO leder informerer også om dette på møter i bhg. I tillegg finnes det en ordning 
som gir 6 % reduksjon i pris grunnet dårlig råd.  

• Siste årene har det vært rundt 45 elever på høsten og rundt 40 på vårhalvåret. 
Det er plass til 50-60 elever uten problem.  

 
 

2. Hva slags tilbakemelding har skolen fått etter julen 2021 
for SFO, da SFO samarbeidet med kommunale 
barnehager? Skal dette gjennomføres også i 2022? 

 
• Har blitt lovet at denne ordningen skal vare ut 2020. 
• Skolen har ikke fått spesielle tilbakemeldinger, og antall på SFO har vært som 

tidligere år (rundt 8 elever). 
• FAU v/Jonny orienterte om at det er mange som velger å ikke benytte SFO 

grunnet dagbetalinger for feriedager. Ved innføring av dagbetaling ble det av FAU 
utarbeidet et skriv til kommunen hvor en hevdet at dette ville medføre reduksjon 
av elevantallet i feriene. Det er kommunestyret som avgjør betaling av SFO, kan 
settes på agendaen igjen til høsten. 

 
2021/22-19 Eventuelt 

• Kommunikasjonsmodul – Visma Flyt Skole v/rektor: 
o Samnanger Kommune har kjøpt Visma Flyt Skole pakke, og nå skal vi ta i 

bruk kommunikasjonsmodulen. 
o Alle foreldre ved skolen skal laste ned en app som skal brukes til å 

kommunisere med skolen/lærere, fravær registreres også i denne appen. 
Appen skal ta i bruk i fra april/mai, og transponder tas helt bort i fra 
august.  

o Det vil bli sendt ut godt med informasjon til alle foreldre, herunder en 
grundig veiledning for hvordan appen skal brukes.  

  
  

https://www.ks.no/fagomrader/okonomi/statsbudsjettet-2022/budsjettavtalens-betydning-for-grunnskole-og-sfo/
https://www.ks.no/fagomrader/okonomi/statsbudsjettet-2022/budsjettavtalens-betydning-for-grunnskole-og-sfo/
https://www.samnanger.kommune.no/siteassets/skjema/sfo/sfo_paameldingsskjema_2022-2023_revidert_01.02.2022.pdf
https://www.samnanger.kommune.no/siteassets/skjema/sfo/sfo_paameldingsskjema_2022-2023_revidert_01.02.2022.pdf
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